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Protokół Nr 37/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 24 czerwca 2022 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 12.00 – 12.19. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

2. Pan Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, 

3. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 24.05.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Strategii elektromobilności dla Miasta 

Inowrocławia” za 2021 r.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii i Rozwoju Miasta 

Inowrocławia na lata 2021-2030 za 2021 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 24.05.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 36/2022 z posiedzenia Komisji z 24 maja  

2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji „Strategii elektromobilności dla Miasta 

Inowrocławia” za 2021 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił sprawozdanie. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Damian Polak – członek Komisji: 

Mam jedno pytanie. Odnośnie tych 4 tysięcy egzemplarzy książeczek edukacyjnych, 

dotyczących ochrony powietrza. Gdzie one były wywoływane?  

 

Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

W zdecydowanej większości przekazujemy je do szkół, przedszkoli i wszędzie tam, 

gdzie one rzeczywiście przez Nauczycieli mogą dotrzeć najszerzej. Część zostawiamy 

i przekazujemy do organizowanych konkursów, załączamy do  materiałów 

promocyjnych, jak również przekazujemy do wykorzystania przez Wydział Promocji.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Do szkół i też chyba do OSiR-u.  

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Ja to do sesji jeszcze potwierdzę.  

 

Ad 5. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii i Rozwoju Miasta 

Inowrocławia na lata 2021-2030 za 2021 r. – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

W związku z tym, że Strategia jeszcze nie była nieprzyjęta to nie przygotowaliśmy 

materiału na temat realizacji zadań ujętych, tylko informację na temat tego co 

zrobiliśmy, żeby tą Strategię przygotować.  
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Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli tak naprawdę nie ma co dyskutować nad tym materiałem. Skoro nie ma pytań to 

przechodzimy do następnego punktu.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia na lata 

2021-2030 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Mam pytanie, dlaczego to nie było w roku 2021? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Ponieważ zaczęliśmy przygotowywanie tej Strategii w 2021 r., przyjęliśmy ten 

harmonogram, obejmuje ona okres 2021-2030, ale przyjęcie przedłużyło się. 

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli jak będziecie Państwo składać sprawozdania to już zacznie się od tego roku.  

Proszę Państwa otrzymaliśmy bardzo obszerny materiał, dotyczący Strategii i Rozwoju 

Miasta Inowrocławia. Czy może Pani Prezydent powiedzieć kilka słów na ten temat? 

 

Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Technicznie w Urzędzie całą tą Strategie spina Wydział tak? 

 

Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Tak. Całą Strategię spina Wydział Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w szczególności Referat Funduszy Europejskich kierowany przez Panią 

Kierownik Annę Rozesłaniec i będzie wdrażany i realizowany przez wszystkich, bo to 

jest dokument, który będzie realizowany nie tylko przez ten jeden Wydział. Jest to 

dokument dla Miasta, ale też taki kierunek, punkt odniesienia dla każdego podmiotu 

funkcjonującego w mieście. Oczywiście jest to obligatoryjne, ale jest to dokument taki 

kierunkowy, ramowy dla każdego.    

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

„Program Wspierania Rodziny na lata 2019-2021” w tym materiale na stronie 117-118 

jest wskazane bardzo przejrzyście, jakie Wydziały przygotowują te plany. I na 

podstawie tego dokumentu Inowrocław będzie mógł się zwracać po pieniądze 

zewnętrzne.  
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Będziemy starali się rozwijać to Miasto. 

Damian Polak – członek Komisji: 

Chciałem tylko podkreślić, że w tym dokumencie bardzo mocny nacisk Państwo wzięli 

na funkcję turystyczno-uzdrowiskową, w którą Miasto inwestowało od prawie 20 lat, 

więc dobrze, że to będzie się rozwijało. Niestety są też przykre informacje dla nas, 

czyli zwiększająca się liczba osób, która wyjeżdża, albo jest w wieku poprodukcyjnym, 

czyli starzejące się społeczeństwo. I tutaj też jest ważne, aby akurat w tym obszarze 

zagwarantować tym osobom rozwój, ale też sprawić, żeby zahamować ten wzrost tych 

osób w wieku poprodukcyjnym, którzy zostają w Inowrocławiu.  

 

Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

To jest niezwykle istotne, bo praktycznie, każde miasto ma jakiś problem związany  

z demografią i to jest myślenie, dla każdego w kategorii jak to miasto projektować 

i dla kogo, bo zdecydowanie inaczej projektuje się miasto, jeżeli jest w innej grupie 

demograficznej i jest całkiem inne społeczeństwo, czyli szkoły, przedszkola i ta 

infrastruktura jest inna. Zupełnie inaczej wtedy trzeba zaprojektować miasto i zupełnie 

inne usługi. I to też jest odzwierciedlone w tych działaniach miękkich, w tych 

wskaźnikach, które sobie założyliśmy w monitorowaniu później tej Strategii. Całe 

działania kulturalno-społeczne skierowano do osób w wieku też senioralnym. I trochę 

też nie można się obrażać na rzeczywistość. Oczywiście to też jest taki trend, który 

mocno każdy ma na uwadze starzejące się społeczeństwo, ale w przypadku naszego 

Miasta czasami może to być szansą, chociażby cały rozwój usług wokół turystyki  

i Uzdrowiska. To jest i jest to faktem. I teraz takie coś funkcjonuje w naszym mieście  

i jak najlepiej wypromować jeszcze bardziej to Miasto, pokazać, że tutaj jesteśmy, że 

mamy świetne zaplecze, że jest tutaj baza i są doskonali specjaliści, i żeby ludzie 

chcieli też z tego skorzystać, bo przy okazji są tu jeszcze miejsca pracy.   

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mam pytanie odnośnie polityki społecznej. Na stronie 118 tego materiału jest 

„Program Wspierania Rodziny na lata 2019-2021” i „Miejski Program Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2021 r.”. W pierwszym programie mamy lata 2019-2021, a dokument obowiązujący  

z dnia 10 września 2019 r. i w drugim programie mamy program na 2021 r. i dokument 

z 2020 r. Nie ma aktualniejszych dokumentów?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

To jest informacja o dokumentach tych wykonawczych do Strategii. I na dzisiaj mamy 

„Program Wspierania Rodziny na lata 2019-2021”. 

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Na jaki dzień to było robione? 
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Ewa Witkowska – II Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Jak Państwo wiecie, wszystkie programy muszą być aktualizowane i poszczególne 

Wydziały Urzędu Miasta to robią. Jeśli jest tu jakaś pomyłka to na pewno zostanie to 

sprawdzone i zweryfikowane autopoprawką na sesji.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli nie ma więcej chętnych do zadawania pytań to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia na lata 2021-2030? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 9/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia na lata 2021-

2030. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała zmianę godziny Komisji w dniu 26 lipca 2022 r. z godz. 11.00 na  

godz. 10.00.  

Wszyscy członkowie Komisji wyrazili zgodę. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

 /-/Monika Kozioł 


